
 

Notat til Ekstraordinær Generalforsamling. 
Fra Styret v/ fungerende styreleder 
Dato: 11/6-2025 

Sak: Behandle regnskapet for 2024 på ny  

Innledning og bakgrunn 

Styret i FTU godkjente ikke regnskapet på ordinær generalforsamling. For å kunne godkjenne regnskapet 

må det være transparent, tydelig og forståelig for styremedlemmene, med detaljerte bilag for utgifter og 

inntekter. Det kan ikke heller være uplanlagte budsjettoverskridelser uten grunn. 

Føringer fra TEKNA 

FTU må godkjenne regnskapet på en ekstraordinær generalforsamling grunnet vedtektene, men det er 

ingen frist for når dette må skje. 

Oversikt over regnskapet og prosessen 

Styret har ikke mottatt svar på alle sine spørsmål om regnskapet til Tekna. Styret har også avtalt med 

Tekna å komme med oppfølgings-spørsmål til Tekna når Tekna gir mer informasjon eller svar om 

regnskapet. 

11/6-2025 mottok styret i FTU en e-post fra Tekna om at de uriktig hadde fakturert FTU for «merkantile 

tjenester» helt siden 2018. Derfor kan det være flere uoppdagede feil i regnskapet som styret må 

behandle etter norsk lovverk. 

Anbefaling til ekstraordinær generalforsamling 

Vi kan ikke anbefale den ekstraordinære generalforsamlingen å godkjenne det opprinnelige regnskapet 

som er sendt ut, da vi ikke har den nødvendige forståelsen og klarheten som loven krever for at vi skal 

kunne godkjenne det. For at generalforsamlingen skal kunne godkjenne regnskapet, trenger vi mer 

detaljerte svar på spørsmålene styret har sendt til Tekna, og styret ønsker å komme med flere 

oppfølgingsspørsmål. 

Vi anbefaler heller ikke godkjenning av det reviderte regnskapet etter justering av noen tall i forbindelse 

med «merkantile tjenester». Justeringen av regnskapet ble ikke fulgt opp med bilag som forklarte 

summene involvert.  

Styret anbefaler medlemmene å komme med endringsforslag ved behov. 

Med vennlig hilsen, 
 
Anna Blechingberg, Fungerende styreleder, Forum for Teknologi og utviklingssamarbeid 


